

الجمعية البرلمانية الآسيوية



اللجنة الدائمة المعنية بالشؤون الاجتماعية والثقافية

أنطاليا، تركيا

8-10 كانون الثاني/يناير 2023



جدول الأعمال التفصيلي

(2022/12/12 من قبل الأمانة العامة للجمعية البرلمانية الآسيوية)-V6

1. إقرار جدول الأعمال:
المشاركون مدعوون لإقرار مشروع جدول الأعمال.
2. الكلمة الافتتاحية من قبل الرئيس:
سيُدلي الرئيس بكلمة افتتاحية
3. تقرير الأمانة العامة:
ستقدم الأمانة العامة تقريراً موجزاً عن الأنشطة الأخيرة للجنة الدائمة.
4. النظر في وضع النساء البرلمانيات في آسيا:
قررت الجمعية البرلمانية الآسيوية، باعتمادها القرار Res/2014/16 إنشاء لجنة خاصة للنساء البرلمانيات في الجمعية البرلمانية الآسيوية في إطار اللجنة الدائمة المعنية بالشؤون الاجتماعية والثقافية. وتُدعى النساء البرلمانيات إلى تقديم آرائهن/تقاريرهن بشأن المواضيع التي تمههن في إطار هذا البند من جدول الأعمال.
5. النظر في مشاريع القرارات التي أوصى بها المجلس التنفيذي:
تم اعتماد 11 مشروع قرار من بين 13، وأرجئت القرارات المتعلقة بالمعونة الإنسانية والعمال المهاجرين إلى الاجتماع التالي.
6. ما يستجد من أعمال



Asian Parliamentary Assembly

Standing Committee on Social and Cultural Affairs

Antalya , Türkiye
8-10 January 2023



Annotated Agenda

(12/12/2022 by APA Secretariat)-V6

1. Adoption of the Agenda:

Participants are invited to adopt the draft Agenda

2. Opening Remarks by Chairperson:

The Chair will present opening Remarks

3. Report of the Secretariat:

The Secretariat will present a summary report on the latest activities of the Standing Committee.

4. Consideration of the Situation of Women Parliamentarians in Asia:

APA by adopting Res/2014/16 decided to establish Special Committee of APA women parliamentarians under the Standing Committee on Social and Cultural Affairs. Women Parliamentarians are called upon to present their views/reports on topics of their interests under this agenda item.

5. Consideration of the Draft Resolutions recommended by the Executive Council:

Out of 13 draft resolutions 11 were adopted and resolutions on Humanitarian Aid and Migrant Workers were differed to the next meeting.

6. Any other matters